

「日日送機票 100 萬賞你拎」

條款及細則：

推廣期為 2022 年 12 月 9 日至 2022 年 12 月 31 日晚上 11 時 59 分 59 秒

免費送香港航空來回機票(經濟客艙)：

日期	指定航點(來回)	名額	航空公司
2022 年 12 月 9 - 12 日	香港至曼谷 (HKG-BKK)	每日送出 1 張，共 23 個名額	香港航空 (HX)
2022 年 12 月 13 - 16 日	香港至河內 (HKG-HAN)		
2022 年 12 月 17 - 20 日	香港至馬尼拉 (HKG-MNL)		
2022 年 12 月 21 - 22 日	香港至首爾 (HKG-SEL)		
2022 年 12 月 23 - 25 日	香港至沖繩 (HKG-OKA)		
2022 年 12 月 26 - 27 日	香港至東京 (HKG-TYO)		
2022 年 12 月 28 - 29 日	香港至大阪 (HKG-OSA)		
2022 年 12 月 30 - 31 日	香港至札幌 (HKG-CTS)		

合資格會員消費登記須符合以下條件：

- 只限易賞錢 APP 會員參加
- 於推廣期內到屈臣氏門市(香港/澳門)或網店進行任何金額之消費(不包括購買禮券、繳付電話費、購買電話卡、所有增值、塑膠購物袋收費及處方產品)
- 如消費於門市進行，顧客付款時須出示易賞錢會員 APP 內 QR code，不適用於已退款或已取消之交易。
- 於網店購物必須為已獲確認之訂單，不適用於已退款或已取消之訂單。所有交易必須於推廣期內進行並以機印發票上所示日期為準。一切消費紀錄以屈臣氏電腦系統為準。
- 成為每日第 500 位成功登記之易賞錢 APP 會員並消費，可免費獲贈香港航空來回機票(經濟客艙)乙張，名額共 23 位。消費紀錄日期需與登記日期同一日方為有效。如每日第 500 位登記之易賞錢 APP 會員未有相關消費紀錄，將由第 501 位登記並消費之易賞錢 APP 會員補上，如此類推。
- 當日消費並登記方為有效。每日只限登記一次，如重覆登記，以首次登記為準。

獲獎通知：

- 得獎名單將於 2023 年 1 月 16 日於屈臣氏 Facebook 專頁公佈並顯示得獎客戶之易賞錢號碼頭及尾之 4 位數字。
- 合資格獲得免費來回機票之易賞錢 APP 會員將於 2023 年 1 月 16 日前收到電話通知。如於 3 日內仍未能聯絡上得獎者，得獎者資格將被自動取消。
- 合資格獲得免費香港航空來回機票(經濟客艙)之易賞錢 APP 會員將會收到由屈臣氏發出之電子郵件，內附可兌換於本推廣贏得之指定地點香港航空來回機票(經濟客艙)兌換碼，並以所選旅行日期的座位供應情況而定。得獎者須於由收到來回機票(經濟客艙)兌換碼日起計至 2023 年 5 月 20 日(包括首尾兩天)使用機票兌換碼兌換機票。逾期的機票兌換碼將不獲補發。

- d) 每位易賞錢 APP 會員最多只可免費獲贈來回機票乙張

兌換獎品

- a) 免費香港航空來回機票旅行日期為由 2023 年 1 月 4 日至 2023 年 6 月 4 日(包括首尾兩天)，不包括不適用日子，並視航班座位供應情況而定。(不適用日子為：2023 年 1 月 14 日至 2 月 5 日、2023 年 4 月 1 日至 17 日及 2023 年 5 月 1 日至 8 日。)
- b) 免費香港航空來回機票兌換需電郵至 leisurehk@hutchisontravel.com 或致電 3192 0900 進行兌換。免費香港航空來回機票機票兌換碼必須在航班起飛前至少 10 個工作天登記兌換。
- c) 所有免費機票均適用於從香港 (HKG) 出發至指定目的地來回機票的經濟客艙。各航點之機票為來回經濟客艙並包括 20 公斤托運行李。不包括特殊航班、包機航班或代碼共享航班。
- d) 免費香港航空來回機票不包括任何稅項、印花成本、燃油附加費及港幣 250 元之機票兌換行政費(需於機票兌換時一併收取)。有關款項需由乘客自付。
- e) 旅客必須年滿 12 歲或以上。
- f) 乘客必須是金鵬俱樂部 (“FWC”) 會員。否則，他/她的機票權利將被取消。
- g) 旅客應在計劃旅行前查看政府最新的出境/入境旅行警報或出發/到達目的地的入境限制，包括但不限於與 新型冠狀病毒相關的措施。旅客認知此類措施可能會迅速採取，亦有可能會於旅程期間發生。
- h) 旅客需遵守有關目的地停留和/或轉機條件的入境規則和規定。

高達\$1,000 Hutchgo 折扣碼：

Hutchgo 折扣碼

名額*	適用航空公司
共 2000 個	香港航空 (HX)

*數量有限，先用先得

兌換獎品

- a) 合資格獲得 hutchgo 機票折扣碼之易賞錢 APP 會員，須到 hutchgo 旅遊網站用折扣碼預訂香港航空之航班。機票折扣碼只適用於預訂兩位或以上，由香港出發的香港航空航班。每張機票可享 9 折優惠，每張機票優惠上限為港幣 500 元正，每次交易優惠總上限為港幣 1000 元正。
- b) 兌換日期為由收到折扣碼日起計至 2023 年 2 月 10 日。可兌換航班出發日期為由收到折扣碼日起計至 2023 年 6 月 20 日，並視航班座位供應情況而定。
- c) 可享優惠的客艙為經濟客艙，並包括一件 20 公斤寄艙行李。逾期的機票折扣碼將不獲補發。如需退款將不包括折扣優惠金額。
- d) 機票折扣碼必須於 www.hutchgo.com.hk 網頁內使用。
- e) 於 Hutchgo 旅遊網站內使用香港航空機票機票折扣碼時，須輸入指定機票折扣碼，每單交易只可使用機票折扣碼一次，每次交易不可同時使用其他折扣碼。

一般使用條款及細則

1. 機票兌換碼及機票折扣碼由和記旅遊有限公司（「和記旅遊」）及香港航空提供及受和記旅遊及香港航空的條款及細則約束。屈臣氏並非獎品之供應商，故此不會承擔與獎品有關之任何法律責任。任何有關機票兌換碼及折扣碼的問題一概由和記旅遊及香港航空負責。任何有關獎品之爭議或投訴，均應由得獎易賞錢 APP 會員與和記旅遊及香港航空自行解決。
2. 所有機票兌換碼及機票折扣碼不適用於任何稅項、印花成本及燃油附加費。有關款項需由乘客自付。
3. 每次兌換只可兌換一個機票兌換碼或機票折扣碼，不可與其他推廣優惠或折扣同時使用，均不可轉讓他人、兌換現金或其他貨品。
4. 任何未使用的機票兌換碼及機票折扣碼不予退款，也不能換成其他服務。任何過期或無效的機票兌換及折扣碼都不獲重發。
5. 兌換一經確認，不可退款、重新預訂或作出任何更改。僅對機票上航班/所示日期有效。
6. 得獎客戶不得將機票兌換碼存儲在兌換網站以外的資料檢索系統內；或以任何形式或通過任何方式重製、複製、更改或發佈機票兌換碼；或濫用機票兌換碼。任何前述行為是違反機票兌換碼條款及細則，有可能導致有關機票兌換碼被拒絕或取消，一切後果、損失及／或損害由閣下負責及承擔，和記旅遊有限公司恕不負責或承擔任何法律責任。
7. 使用機票兌換碼或折扣碼兌換的機票如因任何不可抗力之因素（如疫情引起的航班取消、改期、未能出境或強制檢疫等）而未能出發，屈臣氏將不會對客戶的任何損失負上責任，亦不會作出退款或賠償。
8. 有關購買之條款及細則請參閱 www.hutchgo.com.hk/watsons-winterpromotion。所有訂單必須於 hutchgo.com 網頁或應用程式內進行。機票折扣碼必須於網上付款前一併輸入，已確認之預訂不會接受任何後補。如有任何查詢，請電郵致 cs@hutchgo.com。
10. 易賞錢 APP 會員因參與及獲取獎品之而引申之所有費用，包括(但不限於)稅項、交通費、附加費等，屈臣氏均無任何責任。
11. 參加者所提供之易賞錢號碼，只用作聯絡及核實得獎者身份。
12. 如有任何爭議，屈臣氏保留最終決定權及不可推翻。

Merry Giftmas Member Reward

Terms & conditions

Merry Giftmas Member Reward promotion period is 9 to 31 Dec 2022.

Hong Kong Airlines round-trip free tickets

Date	Designated Route	Quota	Airline
9 – 12 Dec 2022	Hong Kong to Bangkok (HKG-BKK)	Daily Giveaway 1 pcs of ticket per day. Total quota: 23	Hong Kong Airlines (HX)
13 – 16 Dec 2022	Hong Kong to Hanoi (HKG-HAN)		
17 – 20 Dec 2022	Hong Kong to Manila (HKG-MNL)		
21 – 22 Dec 2022	Hong Kong to Seoul (HKG-SEL)		
23 – 25 Dec 2022	Hong Kong to Okinawa (HKG-OKA)		
26 – 27 Dec 2022	Hong Kong to Tokyo (HKG-TYO)		
28 – 29 Dec 2022	Hong Kong to Osaka (HKG-OSA)		
30 – 31 Dec 2022	Hong Kong to Sapporo (HKG-CTS)		

Eligible member definition:

- a) The participant must be MoneyBack App member
- b) Upon any spending at Watsons eShop/stores during promotion period (This offer is not applicable to purchase of Gift Voucher, Prepaid Phonecards, Phonecards, All Reloading Service, Plastic Shopping Bag Charging, Redemption items, Designed Point/E-stamp Redemption Items, Prescription Products.)
- c) MoneyBack App QR code should be presented upon check-out at Watsons stores. Not applicable to exclude refunded or cancelled transactions
- d) Eligible shopping receipt must be based on the confirmed and delivered transactions (applicable to online purchase & retail store purchase), exclude refunded or cancelled transactions. All the transactions must be made within the promotion period, and the date is determined by the computer system time. The transaction record for verifying the winner will be based on Watsons internal system.
- e) The daily 500th registered member during 9 to 31 Dec 2022 will be rewarded a Hong Kong Airlines round-trip tickets redemption code (Quota: 23). If the 500th registered app member didn't purchase during promotion, the 501st registered app member with consumption will be entitled a Hong Kong Airlines round-trip tickets redemption code and so on. Transaction date must be the same date as registration date
- f) MoneyBack App member can only register once daily. If member registers repeatedly, only the first registration is valid

Notification:

- g) The list of winners will be announced at the Watsons Facebook on 16 Jan 2023 and the list will display the first and last 4 characters of each winner's MoneyBack member identification number.
- h) The eligible winner will receive a phone call after the promotion end for the redemption detail of the rewards (on/before 16 JAN 2023). The rewards will be

forfeited automatically if we are not able to contact the winner within 3 days after the promotion period.

- i) The eligible winner of MoneyBack App member will receive an email from Watsons with attached of a Hong Kong Airlines round-trip economy class flight ticket redemption code, is subject to seat availability of the preferred travel dates. The winner must redeem the tickets using the redemption code from the date receiving redemption letter to 20 May 2023 (both dates inclusive). The flight ticket redemption code will not be reissued if expired.
- j) Each MoneyBack app member will be rewarded a Hong Kong Airlines round-trip free ticket at maximum

Prize Redemption

- k) The travel period is from 4 January 2023 to 4 June 2023, except blackout period and is subject to seat availability of the flights. Blackout Period: 14 January to 05 February 2023, 01 to 17 April 2023, 01 May to 08 May 2023.
- l) Eligible app member can redeem Hong Kong Airlines round-trip free ticket by sending email to leisurehk@hutchisontravel.com or call 3192 0900. Redemption must be done at least 10 workings days before the flight departure.
- m) Ticket is only applicable for the flight departing from/to Hong Kong and is marketed and operated by Hong Kong Airlines. Ticket is not available for special flights, chartered flights or code-share flights. Each destination is round-trip economy class flight ticket with 20 kg baggage.
- n) The flight ticket redemption code does not cover any applicable taxes, cost of levy and fuel surcharges, \$250 redemption fee will be collected at the time of ticket issuance.
- o) Passenger must be at the age of 12 or above.
- p) Passenger must be Fortune Wings Club ("FWC") members. Otherwise, his/her entitlement to the Ticket shall be revoked.
- q) Passenger is advised to check with the latest Government outbound/inbound travel alert or immigration restrictions for both departure/arrival destinations before planning the trip, including but not limited to those measures in relation to COVID-19. Passenger acknowledges that such measures may be adopted rapidly which sometimes occur during the travel.
- r) Passenger is reminded to comply with the immigration rules and regulations concerning the conditions of stay in destination(s) and/or transfer.

Up to \$1,000 Hutchgo coupon code

Quota*	Airline
2000	Hong Kong Airlines (HX)

First come first serve and applicable to Hong Kong Airline flight ticket

Redemption

- a) Eligible app members can redeem coupon code in hutchgo.com website. The Coupon Code is applicable for purchase of flight departures from Hong Kong at Hong Kong Airlines for 2 or more passengers. The Coupon Code is only eligible for economy class cabin is and a 20kg check-in baggage is included. All ticket price is calculated per person and at least 2 adult passengers travelling together.

The offer of the Coupon Code is 10% off the air ticket price; and the maximum discount for each transaction is HK\$1,000.

- b) Redemption Period is from 5th December 2022 to 10th February 2023. Travel Period is subject to availability of flights until 20th June 2023, is subject to seat availability of the preferred travel dates. The coupon code will not be reissued if expired.
- c) The Coupon code must be redeemed at www.Hutchgo.com.hk
- d) Only one redemption code can be used for redemption, and cannot be used in conjunction with other promotional offers or discounts and cannot be redeemed for cash or cash equivalent neither.

General Terms & Conditions

- e) The flight ticket redemption code and promo code are supplied by Hutchison Travel Limited (“Hutchison”) and Hong Kong Airlines and are subject to Hutchison and Hong Kong Airlines Terms and Conditions. Watsons is not the supplier of the rewards and will not be responsible for any liability relating to them. Hutchison will be solely responsible for any issues relating to the flight ticket redemption code and promo code. Any disputes or complaints shall be resolved directly between the winner, Hutchison and Hong Kong Airlines.
- f) The Coupon Code is not applicable to tax and surcharges.
- g) There is no refund for any unused prize redemption code. The prize redemption code may not be used to exchange for other products and/or services. Any expired or invalid prize redemption code will not be re-issued.
- h) Once the redemption is confirmed, refund or rebook is not allowed.
- i) Winner must not store the flight ticket redemption code in a data retrieval system outside of the designated redemption website; reproduce, copy, change or publish the flight ticket redemption code in any form or by any means; or misuse flight ticket redemption code. Any of the foregoing acts is a violation of the terms and conditions of flight ticket redemption code, which may result in the rejection or cancellation of the relevant flight ticket redemption code. All consequences, losses and/or damages shall be borne by the winner. Hutchison Travel Limited will not be responsible or bear any legal responsibility.
- j) If the redeemed flight fails to depart due to any force majeure factors (such as flight cancellation, rescheduling, failure to leave the country or compulsory quarantine caused by the pandemic), Watsons will not be responsible for any loss and will not make any refund or compensation of the coupon code used. The rewards are not transferable, exchangeable for cash or kind or extendable in validity.
- k) When customer use the flight ticket redemption code or promo code at hutchgo.com website (www.hutchgo.com) or mobile APP, they must enter specific redemption code or promo code. Only 1 redemption code or promo code can be used for each transaction, customer cannot use different redemption code or promo code for one transaction.
- l) Please visit www.hutchgo.com.hk/watsons-winterpromotion for related terms and conditions. Reservation must be made at hutchgo.com website (www.hutchgo.com) or mobile APP. The redemption code or promo code needs to be keyed in at time of payment whereas no redemption code or promo code

can be used once booking is confirmed. For enquiries, please email to cs@hutchgo.com.

- m) Watsons is not liable for the failure of suppliers of prizes to perform any obligations or provide any services. Any dispute regarding the quality, performance or value of prizes should be resolved directly by the winners with the respective suppliers of prizes.
- n) The MoneyBack number provided by the participants (if any), are mainly for the purpose of notification and verification of identity.
- o) In case of dispute, the decision of Watsons shall be final and conclusive.